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Yuzhe Huang 

Shenzhen 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Private equity and venture capital 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ General corporate 

◼ Capital markets 

◼ Foreign direct investment 

◼ Corporate restructuring 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Mr. Huang's practice primarily focuses on venture capital and private equity, mergers and acquisitions, 

foreign investment, and general corporate matters.  Mr. Huang's legal services include designing 

transaction structures, drafting legal documents, participating in negotiations, conducting due 

diligence, and conducting legal research.  Mr. Huang has represented and provided legal services to 

various multinational companies, listed companies, investment funds, start-ups and emerging 

companies in relation to their various PRC legal matters, covering the new energy, TMT, online music 

and video, retail, logistics and autopilot, semiconductors, e-commerce, smart manufacturing, fintech, 

IoT, artificial intelligence, real estate, food, financial asset management, biopharmaceuticals, and 

medical devices.  Mr. Huang has also represented a number of well-known domestic and overseas 

companies as their long-term external legal counsel, and has accumulated extensive experience in 

corporate matters. 

Before joining Han Kun, Mr. Huang interned with Global Law Office. 

EDUCATION 
Mr. Huang received dual bachelor's degrees in law and economics in 2019.  In 2020, he obtained an 

LL.M. degree from the University of Hong Kong (with Distinction). 

QUALIFICATIONS 
PRC Bar Qualification 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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黄宇哲 

深圳 

 

 

业务领域 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 兼并和收购 

◼ 一般公司事务 

◼ 资本市场 

◼ 外商直接投资 

◼ 企业重组改制 

工作经历 

黄宇哲先生主要从事风险投资、私募融资、兼并收购、外商投资以及一般公司事务等法律业

务，具体工作包括设计交易结构、起草法律文件、参与谈判、进行尽职调查、中国法律和政

策研究等，黄宇哲先生曾代表众多的跨国公司、上市公司、投资基金、初创及成长型公司处

理各种法律事务，涉及的行业包括新能源、TMT、在线音乐和视频、零售、物流与自动驾驶、

半导体、电商、智能制造、金融科技、物联网、人工智能、房地产、食品、金融资管、生物医

药、医疗器械等。黄宇哲先生还曾担任多家境内外知名企业的常年法律顾问，在公司事务方

面积累了较为丰富的执业经验。在加入汉坤前，黄宇哲先生曾于北京市环球（深圳）律师事

务所实习。 

教育背景 

黄宇哲先生于 2019 年取得厦门大学法学本科学位以及经济学双学位，并于 2020 年取得香港

大学普通法学硕士学位（荣誉学位）。 

执业资格 

中华人民共和国法律职业资格 

工作语言 

中文、英文 


